



## HOLIDAY CLOSING SCHEDULE HORAIRE DES FERMETURES DE BUREAU DU TEMPS DES FÊTES

December 2017						
FRIDAY	SATURDAY	SUNDAY	MONDAY	TUESDAY	WEDNESDAY	THURSDAY
<b>22</b> Civic Centre 8:30am - 11:00 am Library - Closed Landfill 10:00 am - 2:00 pm Arena 3:30 pm - 11:30 pm <b>Public Skating</b> 7:00 pm - 9:00 pm	<b>23</b> Landfill 10:00 am - 4:00 pm Arena 12:30 pm - 8:30 pm	<b>24</b> Arena - Closed	<b>25</b> Civic Centre Library Landfill Arena Closed	<b>26</b> Civic Centre Library Landfill Arena Closed	<b>27</b> Civic Centre - Closed Library - Closed Landfill 10:00 am - 2:00 pm Arena 12:30 pm - 8:30 pm	<b>28</b> Civic Centre - Closed Library - Closed Landfill 10:00 am - 2:00 pm Arena 12:30 pm - 8:30 pm <b>Public Skating</b> 2:00 pm - 3:00 pm
<b>29</b> Civic Centre - Closed Library - Closed Landfill 10:00 am - 2:00 pm Arena 12:30 pm - 8:30 pm <b>Public Skating</b> 2:00 pm - 3:00 pm	<b>30</b> Landfill 10:00 am - 4:00 pm Arena 12:30 pm - 8:30 pm <b>Public Skating</b> 2:00 pm - 3:00 pm	<b>31</b> Arena - Closed	<b>1 January</b> Civic Centre Library Landfill Arena Closed	<b>2 January</b> Civic Centre Library Landfill Arena Closed		

The Township of Chapleau invites its citizens to dispose of their natural Christmas tree (s) at the designated area in the Recreation Centre parking lot. Citizens who cannot make arrangements to have their natural Christmas tree (s) deposited in the above location may contact the Civic Centre to make arrangements for this purpose. Please no plastic tree bags.

In the event of a Public Works related EMERGENCY, please call 705-864-1334. For further information on this schedule, please feel free to contact Chelsea Swearngen at 705-864-1330 ext. 224 or [cswearngen@chapleau.ca](mailto:cswearngen@chapleau.ca).

Please book your ice rentals prior to December 22nd, by calling 705-864-1330 After this date walkons are available on first-come first-served basis at the arena only.

Avis aux citoyens de Chapleau de bien vouloir déposer leurs vieux arbres de Noël dans la cour du Centre récréatif, à l'endroit désigné. Si vous ne pouvez pas le faire, veuillez contacter le Centre civique pour faire des arrangements pour la cueillette de votre arbre. S.V.P.

En cas d'URGENCE relative aux travaux publics, veuillez composer le 705-864-1334. Pour de plus amples renseignements sur cet horaire, n'hésitez pas à communiquer avec Chelsea Swearngen au 705-864-1330 poste 224 ou [cswearngen@chapleau.ca](mailto:cswearngen@chapleau.ca).

Veillez réserver la patinoire pour votre activité avant le 22 décembre en composant le 705 864-1330. Après cette date, la patinoire sera disponible sur une base du premier entré, premier servi, en se rendant à l'arena.